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Protokół 

z obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

z dnia 12 września 2017 roku 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00 

Zakończenie obrad – godz. 15.40 

 

Posiedzenie rozpoczęło się w gabinecie Wójta Gminy Trąbki Wielkie.  

Posiedzenie otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka. 

W Komisji ponadto uczestniczy: Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka na podstawie listy obecności poinformował, że 

brakuje Przewodniczącego Rady Gminy Pana Zbigniewa Leszczyńskiego, który usprawiedliwił 

swoje  dzisiejsze spóźnienie oraz radnych: Karola Kusaja i Jana Selki. 

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Sroka przedstawił proponowany porządek posiedzenia, informując 

obecnych, iż na posiedzeniu zostaną omówione materiały przygotowane na XLI sesję zwyczajną 

Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Odczytał proponowany porządek w/w sesji: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z XXXIX zwyczajnej i XL nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych młodzieży 

szkół podstawowych i gimnazjum; 

3. Zaprezentowanie programu bezpieczna Gmina. Współpraca z Pomorskim Ośrodkiem Ruchu 

Drogowego – referuje przedstawiciel PORD;  

4. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2017 roku – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2017-2030 -   

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Lipusz - referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Studzienice - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Interpelacje i zapytania radnych; 

11. Wystąpienia sołtysów; 

12. Wolne wnioski.   

     

Ad 2. Wręczenie decyzji o przyznaniu stypendiów naukowych, artystycznych i sportowych 

młodzieży szkół podstawowych i gimnazjum. 

Radna Anna Stosio - członek komisji ds. przyznawania stypendiów poinformowała, że komisja 

stypendialna, odbyła posiedzenie, na którym zostały rozpatrzone wnioski dyrektorów 

poszczególnych placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie i na podstawie obowiązującej 

uchwały w sprawie regulaminu przyznawania stypendiów komisja wytypowała uczniów do 

stypendium Wójta Gminy. Radna z pamięci nie jest w stanie w obecnej chwili przedstawić z imienia 

i nazwiska uczniów, którym przydzielono stypendia. Informacje te znajdują się w protokole z 

posiedzenia komisji.  

 

Wójt Gminy – poinformował, że jest jeden protest w sprawie nieprawidłowego regulaminu 

przyznawania stypendiów. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – uważa, że regulamin powinien być zmieniony jak tylko było 

wiadome, że klasy szóste i  siódme zostają w szkole podstawowej. 

Radna Anna Stosio – podała, że projekt nowego regulaminu jest w trakcie opracowywania. Zostanie 

on wprowadzony do porządku sesji w miesiącu październiku. Zmiana reformy oświaty nastąpiła z 

dniem 1 września 2017r. w związku z czym komisja stypendialna nie mogła prędzej zmienić 

regulaminu. 

 

Ad 3. Zaprezentowanie programu Bezpieczna Gmina. Współpraca z Pomorskim Ośrodkiem 

Ruchu Drogowego – Referuje przedstawiciel przedsiębiorstwa PORD. 

Wójt Gminy – poinformował, że chciałby, aby Gmina weszła w program dotyczący bezpiecznego 

poruszania się po drogach. Program kierowany jest do dzieci i młodzieży. W kształceniu 

komunikacyjnym biorą udział też nauczyciele, którzy również w temacie tym się dokształcają. 

Program ten był organizowany po raz pierwszy w Gminie Pszczółki i z tego co jest wójtowi 

wiadomym, program ten sprawdził się. 

 

Ad 4. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – poinformował, że punkt ten zostanie przedstawiony 

na sesji Rady Gminy. 

Wójt Gminy – powiedział, że w tym punkcie najważniejszą informacją, o której chciałby 

poinformować jest to, że był w Gdańsku, w firmie Pol Serwis w sprawie żwirowni Ełganowo. Tą 

wizytą Wójt chciał doprowadzić, do poczucia się do jakiejś odpowiedzialności przez przedstawicieli 

firmy. Na chwilę obecną nie poczuwają się do odpowiedzialności, ale nie wypierają się tego i mogliby  

sukcesywnie, w ciągu 3 – 5 lat utylizować. 

Kolejna sprawa dotyczy żwirowni w Czerniewie – firma, która przejęła żwirownie od WAKOZ nie 
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miała zezwolenia na przewożenie kruszywa. Zwróciłem się do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska o przebadanie tego kruszywa. Okazuje się że Urząd Górniczy wstrzymał eksplantację 

kruszywa ponieważ nie mieli zezwolenia na wydobycie z terenu który eksploatują. W przebadanych 

próbkach nie wykryto szkodliwych substancji. 

 

Ad 5. Informacja z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za I półrocze 2017 roku – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

Wójt Gminy – prośba, aby radni zapoznali się z wykonaniem budżetu za I półrocze 2017 roku. 

Kolejno podał, że realizacja budżetu przebiegała sprawnie. Jedyne opóźnienie w wykonaniu I 

półrocza dotyczy inwestycji budowy kanalizacji w Sobowidzu. Wójt zwrócił uwagę, że nie wie, czy 

w tym roku uda się rozpocząć tę inwestycję. 

 

Wywiązała się dyskusja w sprawie trwających prac przy termomodernizacji Szkoły Podstawowej im. 

Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu, która zakończyła się pytaniem radnych skierowanym do 

Skarbnika Gminy a dotyczącym wysokości zadłużenia mieszkańców gminy w sprawie uiszczanych 

środków z tytułu opłat podatkowych.  

 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – poinformowała radnych, że w praktyce jest tak, że mieszkańcy 

przez cały rok budżetowy nie płacą podatku.  „Budzą się”  w miesiącu grudniu i spłacają swoje roczne 

zadłużenie podatkowe. Bywa też tak, że niektórzy z mieszkańców całość płacą na początku roku 

budżetowego w miesiącu styczniu. 

Wójt Gminy – poinformował, że planuje wprowadzić w Gminie płatność terminalem a nawiązując 

do wykonania budżetu gminy podał, że budżet wykonany jest w 40%. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 - referuje 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – odczytała przygotowane do projektu uzasadnienia uchwały w 

sprawie zmiany budżetu gminy na 2017r. 

 

Wywiązała się dyskusja na temat odczytanych zmian. W trakcie dyskusji do posiedzenia dołączył 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. Na koniec dyskusji Pani Zofia Gorzyńska 

zwróciła uwagę, że do dnia sesji dojdą jeszcze dodatkowe zmiany, które na chwilę obecną nie są 

jeszcze wprowadzone do projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy – poinformował, że planuje zwiększyć środki na budowę dróg, ale dokładnie jaka kwota 

to będzie, to zostanie wskazana na sesji Rady Gminy. Podał, że w zmianach budżetowych nie ma 

jeszcze ujętej pomocy dofinansowania dla gmin poszkodowanych w wyniku nawałnicy. W sprawie 

tej przygotowane są dwa projekty uchwał intencyjnych. Przygotowana jest propozycja udzielenia 

pomocy finansowej gminom Lipusz oraz Studzienice w kwocie po pięć tysięcy złotych. Zapytał, czy 

radni uważają, że pomoc ta w projekcie zmian budżetu Gminy na 2017 r. powinna zostać ujęta. 

 

Wywiązała się na powyższy temat dyskusja. Radni wspólnie ustalili, że pomoc dla ww. gmin powinna 

być udzielona w wysokości po 10 tys. zł. 

 

Wójt Gminy – poruszył temat budowy linii 400 kV. Poinformował, że budowa już ruszyła. 

Zakończenie budowy tej linii zaplanowano na przyszły rok. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że radny Jan Selka zaprasza wszystkich radnych w 
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dniu jutrzejszym  na godz. 12:00 na uroczyste otwarcie drogi w Kleszczewie. 

Wójt Gminy – podał, że również zaprasza wszystkich radnych w dniu jutrzejszym na godzinę 9:00  

pod pomnik w Granicznej Wsi gdzie zostaną złożenie kwiaty w rocznicę przywiezienia pierwszych 

więźniów w czasie II wojny Światowej. Kolejno poinformował, że w sobotę zaplanowany jest wyjazd 

do Gminy Leżajsk. Wójt prosi o zgłaszanie się chętnych. Wyjazd ten jest w sobotę o godzinie ok. 4-

5 rano a powrót kolejnego dnia wieczorem. Proszę jutro do godziny 14:00 podać informacje, kto 

jedzie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – podziękował wszystkim za czynny udział i zamknął na tym  

posiedzenie komisji.   

 

Sporządziła        Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż                        Józef Sroka 


